
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
KOMMUNESTYRET 

 

Møtedato: 04.11.2019 
Møtestad: Heradsstyresalen, Dale 
Møtetid: 11:00 - 16:00 
 
Det var ingen spørsmål i open halvtime. 
 
Frode Løvli frå Deloitte presenterte rapport etter forvaltningsrevisjon av tilhøva for tilsette som 
utfører arbeid på nye Dale- og ungdomsskule. 
 
Åse Elin Myking og Kenneth Stokke presenterte budsjett 2020. 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Hege Eide Vik SP Ordførar 

Kjartan Haugsnes SV Varaordførar 

Thor Andersen AP Medlem 

Heidi Rongved AP Medlem 

Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Trygve Jakobsen FRP Medlem 

Amalie Johnsen Lunde H Medlem 

Edvin Hesjedal H Medlem 

Trond Olav Magnussen H Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Ivar Rødland Bergo SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Renathe Vik SP Medlem 

Line Kydland SV Medlem 

Evy Beate Kvamme SV Medlem 

Mona Grenasberg SV Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Maren A. Hesjedal Thorkildsen AP Varamedlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Erlend Hesjedal-Johannessen H Anneli Vatle Lilletveit 

Ole-Anders Brekkhus AP Maren A Hesjedal Thorkildsen 
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Andre møtande: 
Rådmann Atle Fasteland, økonomisjef Kenneth Stokke, politisk sekretær Lin Tove 
Thomassen, leiar for innbyggjarservice Mona Mekki, assisterande rådmann Åse Elin 
Myking 
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72/2019: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
KOM - sak 72/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vart godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
73/2019: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
KOM - sak 73/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Møteprotokollenvert godkjent slik han ligg føre. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
74/2019: GJENNOMGANG AV HELSE- OG OMSORG - MANDAT 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. Gjennomgangen 
skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
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Tilleggsforslag frå Arbeidarpartiet - KS 4.11.19: 

Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringar og utviklingstrekk innan sektoren. Gjennomgangen 
skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 

Mandatet må ta utgangspunkt i: 
1. Kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
2. – Målsetjing om redusert bruk, avvikling bruk av vikarbyrå gjennom auka grunnbemanning 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar og frå starten av 
- Heile faste stillingar 
- Innsikt i budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Organisering og bemanning i heimetenestene 
- Tal sjukeheimplassar 
- Vaksdal kommune sine særtrekk demografisk og geografisk 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar. 

 
Tilleggsforslag frå SP,SV og H – KS 4.11.19:  
Når leverandør er valt skal det gjennomførast oppstartsmøte i prosjektet saman med 
administrasjonsutvalet. 
 
Omforeint tilleggsforslag – KS 4.11.19 

Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. 

Gjennomgangen skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
1. Mandatet må ta utgangspunkt i kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
2. Kommunestyret er einige om ein full gjennomgang av helse og omsorg i Vaksdal kommune. 
Arbeidet skal starte med dette som utgangspunkt: 
- Målsetting om redusert bruk, avvikling bruk private vikarbyrå. 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar 
- Heile faste stillingar - Innsikt budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Auka grunnbemanning 
- Organisering og bemanning heimetenestene 
- Tal sjukeheimsplassar 
- Vaksdal kommune sine særtrekk demografisk og geografisk 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar herunder endringar for sektoren i forslag til statsbudsjett for 
2020 som td. institusjonskjøken og anna. 
4. Når leverandør er valt skal det gjennomførast oppstartsmøte i prosjektet saman med 
administrasjonsutvalet. 
5. I prosjektet vert det gjennomført løypemeldingar i eldreråd, råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne og pårørandeutval. 
 
Kjartan Haugsnes 
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Formannskap/plan- og økonomiutvalet  23.10.2019 
 
Behandling: 
Rådmannen ba formannskapet om å vurdere om saka skal vidare til kommunetyret. Formannskapet 
samtykka til dette. 
 
Kjartan Haugsnes la fram eit tilleggforslag frå SP, SV og H. 
 
Thor Andersen (AP) la fram eit ønske om at det vart etablert eit trepartssamarabeid mellom politisk, 
administrativ og tillitsvalde allereie i bestillingsfasa. Heidi Rongved (AP) trakk tilbake ønske i møtet og 
orienterte om at arbeidarpartiet vil vurdere å kome med eit nytt forslag når saka kjem til handsaming 
i kommunestyret. 
 
Det vart først røysta over rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
Det vart etterpå røysta over tilleggsforslaget til SP,SV og H: 
TIlleggsforslaget frå SP, SV og H vart samrøystes vedteke 
 
FPØ - sak 69/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. Gjennomgangen 
skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
1. Mandatet må ta utgangspunkt i kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
2. Politisk plattform frå Sp, SV og Høgre: 
 
Partia er einige om ein full gjennomgang av helse og omsorg i Vaksdal kommune. 
Arbeidet skal starte med dette som utgangspunkt: 
 
- Målsetting om redusert bruk, avvikling bruk private vikarbyrå. 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar 
- Heile faste stillingar 
- Innsikt budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Auka grunnbemanning 
- Organisering og bemanning heimetenestene 
- Tal sjukeheimsplassar 
 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar herunder endringar for sektoren i forslag til statsbudsjett for 
2020 og utvikling av mellom anna institusjonskjøken og anna. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Heidi Rongved (AP) la fram nytt forslag til vedtak frå arbeidarpartiet: 



    Vaksdal kommune 
 

Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringar og utviklingstrekk innan sektoren. Gjennomgangen 
skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
 
Mandatet må ta utgangspunkt i: 
1. Kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
2. – Målsetjing om redusert bruk, avvikling bruk av vikarbyrå gjennom auka grunnbemanning 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar og frå starten av 
- Heile faste stillingar 
- Innsikt i budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Organisering og bemanning i heimetenestene 
- Tal sjukeheimplassar 
- Vaksdal kommune sine særtrekk demografisk og geografisk 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar. 
 
Amalie Johnsen Lunde (H) foreslo ei punktvis votering av arbeidarpartiet sitt nye forslag og la fram eit 
tilleggsforslag frå SP,SV og Høgre: 
 
Når leverandør er valt skal det gjennomførast oppstartsmøte i prosjektet saman med 
administrasjonsutvalet. 
 
Kjartan Haugsnes (SV) la fram nytt eit nytt omforeint forslag til vedtak:  
 
Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. 
 
Gjennomgangen skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
1. Mandatet må ta utgangspunkt i kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
2. Kommunestyret er einige om ein full gjennomgang av helse og omsorg i Vaksdal kommune. 
Arbeidet skal starte med dette som utgangspunkt: 
- Målsetting om redusert bruk, avvikling bruk private vikarbyrå. 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar 
- Heile faste stillingar - Innsikt budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Auka grunnbemanning 
- Organisering og bemanning heimetenestene 
- Tal sjukeheimsplassar 
- Vaksdal kommune sine særtrekk demografisk og geografisk 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar herunder endringar for sektoren i forslag til statsbudsjett for 
2020 som td. institusjonskjøken og anna. 
4. Når leverandør er valt skal det gjennomførast oppstartsmøte i prosjektet saman med 
administrasjonsutvalet. 
5. I prosjektet vert det gjennomført løypemeldingar i eldreråd, råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne og pårørandeutval. 
 
Det vart røysta over Kjartan Haugsnes (SV) sitt forslag til vedtak som vart samrøystes vedteke.  
 
KOM - sak 74/2019 Vedtak/Tilråding: 
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Kommunestyret ber rådmann hente inn ekstern bistand til gjennomgang av tilbod, kvalitet og 
ressursbruk i helse og omsorg. Analysen skal gjelde både dagens situasjon og framtida og skal 
vurdere våre tenester opp mot sentrale føringer og utviklingstrekk innan sektoren. 
 
Gjennomgangen skal sjåast i samanheng med øvrig organisering og drift i kommunen. 
 
1. Mandatet må ta utgangspunkt i kommunestyrevedtaket 17.06.2019, PS 37/19 
 
2. Kommunestyret er einige om ein full gjennomgang av helse og omsorg i Vaksdal kommune. 
Arbeidet skal starte med dette som utgangspunkt: 
- Målsetting om redusert bruk, avvikling bruk private vikarbyrå. 
- Involvering av tilsette og pårørande i alle prosessar 
- Heile faste stillingar - Innsikt budsjett og påverknad lokalt på avdelingane 
- Auka grunnbemanning 
- Organisering og bemanning heimetenestene 
- Tal sjukeheimsplassar 
- Vaksdal kommune sine særtrekk demografisk og geografisk 
 
3. Sentrale utviklingstrekk og føringar herunder endringar for sektoren i forslag til statsbudsjett for 
2020 som td. institusjonskjøken og anna. 
 
4. Når leverandør er valt skal det gjennomførast oppstartsmøte i prosjektet saman med 
administrasjonsutvalet. 
 
5. I prosjektet vert det gjennomført løypemeldingar i eldreråd, råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne og pårørandeutval. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
75/2019: DETALJREGULERINGSPLAN FOR DALE STASJON, PLANID 2018001. GODKJENNING 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12 godkjenner kommunestyret detaljreguleringsplan for 
Dale stasjon, planid 2018001, slik det går fram av plankart, føresegner og planomtale datert 
27.09.2019, signert Multiconsult AS. 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  23.10.2019 
 
Behandling: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
FPØ - sak 70/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12 godkjenner kommunestyret detaljreguleringsplan for 
Dale stasjon, planid 2018001, slik det går fram av plankart, føresegner og planomtale datert 
27.09.2019, signert Multiconsult AS. 
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Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Thor Anderen (AP) - Endringar ved Dale stasjon kan endra køyremønster og risiko for meir trafikk på 
einskilde vegar. Det er ønskeleg at utval med ansvar for trafikksikring får ansvar for å følgje opp. 
 
Rådmannen ser at det kan bli utfordringar med trafikksituasjonen både ved Dale og Vaksdal stasjon, i 
tillegg til parkering. Dette vil evt. komme som ny sak til nytt utval. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke 
 
KOM - sak 75/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12 godkjenner kommunestyret detaljreguleringsplan for 
Dale stasjon, planid 2018001, slik det går fram av plankart, føresegner og planomtale datert 
27.09.2019, signert Multiconsult AS. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
76/2019: MØTEDAG FOR FOLKEVALDE ORGAN 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Kommunestyret vedtek å flytte fast politisk møtedag frå måndag til torsdag frå 01.01.2020  
 
Dag for politiske møter frå 01.01.2020 er tysdag. 
 
 

 
Frå 01.01.2020 blir møtestart for kommunestyremøte kl. 10:00. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Amalie Johnsen Lunde (H) la fram tilleggsforslag frå SP, SV og Høgre: 
 
Dag for politiske møter frå 01.01.2020 er tysdag. 
 
Amalie Johnsen Lunde (H) la fram tilleggsforslag frå SP, SV og Høgre: 
 
Frå 01.01.2020 blir møtestart for kommunestyremøte kl. 10:00. Dei andre politiske utvala skal ha 
møtestart mellom kl. 09:00-12:00. 
 
Boris Groth (FRP) stilte spørsmål knytt til setning nr. 2 i forslaget. Nokre utval har møtetid på 
ettermiddag, som t.d. kontrollutvalet. 
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Amalie Johnsen Lunde (H) la fram nytt tilleggsforslag frå SP, SV og Høgre der andre setning var teke 
vekk: 
 
Frå 01.01.2020 blir møtestart for kommunestyremøte kl. 10:00.  
 
Det vart først røyste over møtedag. Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot 
tilleggsforslag frå SP,SV og Høgre. Tilleggsforslaget vart samrøystes vedteke. 
 
Det vart deretter røysta over tidspunkt for møtestart, som vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 76/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Dag for politiske møter frå 01.01.2020 er tysdag. 
 
Frå 01.01.2020 blir møtestart for kommunestyremøte kl. 10:00.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
77/2019: VAL TIL UTVAL, RÅD, NEMNDER M.M. FOR PERIODEN 2019-2023 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert lagt fram for kommunestyret utan framlegg til vedtak frå rådmannen. 
 
Valutval  28.10.2019 
 
Behandling: 
Valutvalet ha peika ut kandidatar til utval, nemnder, råd og fond som skal veljast innan utgangen av 
2019, med unnateke av kandidatar til Levekårsutvalet, Heimevernsfondet og Bergsdalen 
jordbruksfond. 
 
Medlemmer til Levekårsutvalet vil bli foreslått i kommunestyremøtet. 
 
Heimevernsfondet gjekk i førre periode frå å vere ei kommunal nemnd til distriktsnemnd. Ansvaret 
for nemnda ligg hjå Voss lensmannskontor. Forskrift om råd, utval og nemnder i Heimevernet 
(heimevernsforskrifta) gjev alle kommunar høve til å stille med representant i utvalet. Det må difor 
gjerast ei kartlegging av dette arbeidet saman med Voss lensmannskontor før Valutvalet vil vurdere 
om Vaksdal kommune skal stille med representant i utvalet. 
 
Vaksdal kommune oppnemner medlemmer og varamedlemmer til Bergsdalen jordbruksfond. 
Valutvalet erfarer at organet ikkje har vore operativ dei siste to periodane og ønskjer at 
administrasjonen kjem med ei tilbakemelding på om tilgjengeleg grunnkapital før dei oppnemner 
kandidatar til organet for ny periode. 
Boris Gjorth (FRP) ønskjer også at det i same høve får informasjon om Konowfondet, som er omtala i 
bygdeboka for Bergsdalen. 
 
Valutvalet ønskjer at Arbeidsmiljøutvalet (AMU) framleis skal ha to politiske representantar. 
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Eldrerådet skal vere representert av pensjonistforeiningar med til saman 3 medlemmer med 
personlege varamedlemmer.  
Valutvalet har fått inn følgande forslag til eldrerådet: 
Vaksdal pensjonistforening v/ Albert Larsen: Anna Bruvik 
Dale pensjonistlag v/Bjarnhild Helle og Oddveig Straume: Ragnhild Vatle 
Senior Norge Hordaland v/Odd Himle: Asfrid Brunborg Benevoli 
Fagforbundet i Vaksdal kommune v/ Thor Andersen: Medlem Agnar Sellevoll og vara Aashild Hestad  
 
Valutvalet fordelte verva til eldrerådet slik: 
Anna Bruvik 
Ragnhild Vatle med vara Asfrid Brunborg Benevoli.  
Agnar Sellevoll med vara Aashild Hestad. 
Administrasjonen skal ta kontakt med Vaksdal pensjonistforening for å få ein kandidat som 
varamedlem. 
 
Det skal veljast to representantar til Råd for menneske med nedsett funksjonsevne (RMNF), ein frå 
Vaksdal lag for funksjonshemma og ein brukarrepresentant.  
Valutvalet har fått inn følgjande forslag: 
Fagforbundet i Vaksdal kommune v/ Thor Andersen:  Ida Karlsen Eide Aabrekk 
Vaksdal lag av NFU: Ida Carlsen Eide Aabrekk 
FFO Voss Herad dekker også Vaksdal kommune, dei har frist til å komme med innspel til 3. november. 
 
Valutvalet sette opp Ida Carlsen Eide Aabrekk som medlem i RMNF. 
 
Valutvalet ber administrasjonen om å ta kontakt med medlemmer for noverande råd for å spørje om 
attval.  
 
VALU - sak 05/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Valutvalet arbeider vidare med å få på plass kandidatar til dei ulike verva og vil ha sitt siste møte 
mandag 4. november kl 8.30-9.30. 
 
Valutval  04.11.2019 
 
Behandling: 
Valutvalet  gjekk gjennom og kontrollerte alle verva.  
 
Dei gjorde følgjande endringar: 
 
Valutvalet vel Trond Olav Magnussen som medlem og Thor Andersen som varamedlem i 
Arbeidsmiljøutvalet. Anne Christine Eide (AP) låg fram forslag om Thor Andersen som medlem og 
Trond Olav Magnussen som varamedlem men fekk ikkje fleirtal i valutvalet. 
 
Det vart gjort ei endring i ombodsutvalet. Renathe Vik (SP)vert leiar og Line Eide Vik (SP)vert 3. vara. 
 
Vaksdal pensjonistlag har ikkje kome med tilbakemelding om ein vararepresentant til Eldrerådet. 
Valutvalet vil be kommunestyret om fullmakt til å få på plass siste varamedlem etter at dei andre 
medlemmene i rådet er valt av kommunestyret. 
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Det vart gjort ei endring i RMNF der Trygve Jacobsen (FRP) erstattar Boris Groth (FRP). 
 
I Sakkunnig nemnd for eigedomsskatt erstattar Jan Solberg (AP) Ståle Hesjedal (AP). Amalie Johnsen 
Lunde (H) er innstilt som leiar og Jan Solberg nestleiar. 
 
I sakkunnig ankenemnd for eigedomsskatt vert Eirik Haga leiar og Evelyn Boge nestleiar.  
 
VALU - sak 08/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Valutvalet legg fram følgjande innstilling til kommunestyret: 

Administrasjonsutval 

Medlemmer Varamedlemmer 

Hege Eide Vik  (SP) – leiar 1. Trond Olav Magnussen (H) 

Kjartan Haugsnes (SV) – nestleiar 2. Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) 3. Line Kydland (SV) 

Amalie Johnsen Lunde (H) 4. Edvin Hesjedal (H) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 5. Trygve Jacobsen (FRP) 

 6. Evy Kvamme (SV) 

 7. Line Eide Vik (SP) 

  

Thor Andersen (AP) 1. Ståle Hesjedal (AP) 

Heidi Rongved (AP) 2. Lisa Johnsen Lunde (AP) 

 3. Ole- Anders Brekkhus (AP)  

+ 3 representantar frå arbeidstakarane  

  

AO-senteret KF, styre 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Magne Hestad (AP) -leiar  Lisa Johnsen Lunde (AP) 

Evelyn Boge (SV) -nestleiar Evy Kvamme (SV) 

Frøydis Gullbrå (KRF) Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) Kim Andre Hop Gregersen (H) 

  

Arbeidsmiljøutvalet 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Rådmann Ass.rådmann 

Stabsleiar Vara for stabsleiar 

Varaordførar Ordførar 

Trond Olav Magnussen (H) Thor Andersen (AP) 

Arbeidstakarorganisasjonane peiker ut 4 
medlemmer og 4 varamedlemmer 

 

  

Barn sine interesser i planlegginga 

Representant Vararepresentant 

Trond Olav Magnussen (H) Line Eide Vik (SP) 
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Bergen og omland friluftsråd (BOF) 

Utsending til årsmøtet: Varamedlem: 

Renathe Vik (SP) Ole- Anders Brekkhus (AP) 

  

Bergsdalen jordbruksfond: Vert ikkje valt til møtet 4.11.19 

Medlemmer Varamedlemmer 

  

BIR Bedriftsforsamling 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

  

  

BIR klagenemnd  

Medlem  

Arne Normann (KRF)  

  

BKK Generalforsamling 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

DIHVA - Driftsassistansen i Hordaland – vann og avløp 

Representant Vararepresentant 

John Hoshovde (Administrasjon) Dag Seim (Administrasjon) 

  

Eldreråd 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Mona Grenasberg (SV) Karin Groth (FRP) 

Heidi Rongved (AP) Kjell Åge Kvamme (AP) 

Anna Bruvik (Vaksdal pensj.for)  

Ragnhild Vatle (Dale pensj.lag) Asfrid Brunborg Benevoli (SeniorNorgeHord.) 

Agnar Sellevoll (Fagforb. Vaksdal) Aashild Hestad (Fagforb. Vaksdal) 

  

Fondsstyre for landbruksfondet 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Halvard Helle (SP) Arne Normann (KRF) 

Gaute Øvstedal (Bondelaget) Lars Bjarte Nesheim (Landbruksnæringa) 

Tore Henrik Øye (Landbrukskontoret) Helge Berset (samfunnsutvikling) 

  

Forum nye Bergensbanen 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 
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Heimavernsnemnd Vert ikkje valt 4.11.19 

Medlemmer  Varamedlem 

  

IKTNH  

Representant  

Ordførar  

  

Interkommunalt arkiv i Hordaland (IKAH) 

Representant Vararepresentant 

Signe Petra Morvik (Administrasjon) Åse Elin Myking (Administrasjon) 

  

Interkommunalt utval mot akutt forureining 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

Klagenemnd 

Medlemmer   Personlege varamedlemmer 

Britt Brudvik (AP) leiar Heidi Rongved (AP) 

Arne Normann (KFR) Karin Groth (FRP) 

Karin Norheim (SP) Line Kydland (SV) 

Konfliktråd – oppnemningsutval 

Medlem  

Rådmann  

  

Kyrkjeleg fellesråd 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Erlend Hesjedal- Johanessen (H) 

  

Levekårsutvalet Vert valt i kommunestyremøtet 4.1.19 

Medlemmer Varamedlemmer 

  

Landssamanslutninga av vasskraftkommunar (LVK)  

Representantar Vararepresentant 

Ordførar 1. Magne Hestad (AP) 

Varaordførar 2. Boris Groth (FRP) 

  

Modalen Eksingedalen Billag 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Mysterfondet  

Medlemmer Varamedlemmer 

Knut Eirik Møster  1. Arne Normann (KRF) 
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Magnar Nese  2. Stig Nordheim  

Evelyn E. Lode  3. Rune Nesheim  

Oddbjørn Vik  4. Oddbjørn Hesjedal  

Caroline Myster 5. Katinka Neteland 

  

Ombodsutval 

Medlemmer Varamedlemmer 

Renathe Vik (SP)- leiar 1. Arne Normann (KRF) 

Ståle Hesjedal (AP) - nestleiar 2. Lisa Johnsen Lunde (AP) 

Evy Kvamme (SV) 3. Line Eide Vik (SP) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H)  

Boris Groth (FRP)  

  

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

Medlemmer Personleg varamedlemmer 

Ole- Anders Brekkhus (AP)- leiar Britt Brudvik (AP) 

Evy Kvamme (SV) – nestleiar Frøydis Gullbrå (KRF) 

Ida Carlsen Eide Aabrekk  (Vaksdal lag for NFU) Trygve Jacobsen(FRP) 

Frode Brekke (Vaksdal lag for NFU) Renathe Vik (SP) 

  

Sakkunnig nemnd for eigedomsskatt 

Medlemmer Varamedlemmer 

Amalie Johnsen Lunde (H) - leiar 1. Karin Groth (FRP) 

Jan Solberg(AP)– nestleiar 2. Edvin Hesjedal (H) 

Mona Grenasberg (SV) 3. Roald Arne Kvamme (SV) 

  

Sakkunnig ankenemnd for eigedomsskatt 

Medlemmer Varamedlemmer 

Eirik Haga (AP) Leiar 1. Britt Brudvik (AP) 

Evelyn Boge (SV) Nestleiar 2. Kim Andre Hop Gregersen (H) 

Tor Arne Helle (SP) 3. Sigmund Simmenes (SP) 

  

Samarbeidsutval for grunnskulane: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

  

Eksingedalen skule:  

Ivar Rødland Bergo (SP) Frøydis Gullbrå (KRF) 

Dale barne- og ungdomsskule:  

Boris Groth (FRP) Magne Hestad (AP) 

Stamnes skule:  

Arne Normann (KRF) Amalie Johnsen Lunde (H) 

Stanghelle skule:  

Trond Olav Magnussen (H) Roald Arne Kvamme (SV) 
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Vaksdal skule:  

Line Kydland (SV) Kjartan Haugsnes (SV) 

  

Samarbeidsutval for barnehagane: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

  

Dale/Stamnes barnehage:  

Renathe Vik (SP) Karin Groth (FRP) 

Stanghelle barnehage:  

Farah Massri (AP) Marius Kvamme Tollefsen(H) 

Vaksdal barnehage:  

Lisa Johnsen Lunde (AP) Maren Stalheim (SV) 

  

Stamvegutvalet 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Ungdomsrådet – vert valt etter særskilt ungdomsval (2 år) 

Medlemmer Varamedlemmer 

  

  

Vaksdal næringsselskap: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Amalie Johnsen Lunde (H) Karin Groth (FRP) 

Ståle Hesjedal (AP) Ole- Anders Brekkhus (AP) 

Roald Arne Kvamme (SV) Tor Arne Helle (SP) 

  

Vaksdal Senter utvikling AS / Sameige Vaksdal senter (styremedlem) 

Medlem  

Ordførar  

  

  

  

Valstyret 

Medlemmer Varamedlemmer 

Hege Eide Vik  (SP) – leiar 1. Trond Olav Magnussen (H) 

Kjartan Haugsnes (SV) – nestleiar 2. Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) 3. Line Kydland (SV) 

Amalie Johnsen Lunde (H) 4. Edvin Hesjedal (H) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 5. Trygve Jacobsen (FRP) 

 6. Evy Kvamme (SV) 

 7. Line Eide Vik (SP) 
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Thor Andersen (AP) 1. Ståle Hesjedal (AP) 

Heidi Rongved (AP) 2. Lisa Lunde (AP) 

 3. Ole- Anders Brekkhus (AP)  

  

Vassregionutval og vassområdeutval 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Villreinnemnda for fjellheimen (fylkesnemnd) 

Representant Vararepresentant 

Caroline Myster (SP) Sveinung Bergo (SP) 

  

Viltfondstyre (BKK sitt vilfond etter Eksingedalsreguleringa) 

Representant Vararepresentant 

Caroline Myster (SP) Sveinung Bergo (SP) 

  

Vest Brann og redningsregion 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 
 

 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Leiar for valutvalt presenterte oversikt over innstilte kandidatar til utval, råd, nemnder m.m.  
 
Valutvalet legg ikkje fram ei innstilling for medlemmer i Bergsdalen jordbruksfond. Dette fordi det i 
førre periode ikkje har vore aktivitet i fondet. Det må gjerast eit kartleggingsarbeid før valutvalet 
kjem med ei innstilling til kommunestyret 16. desember 2029. Det same gjeld for 
Heimevernsnemnda. 
 
Valutvalet har vore samd i fordeling av verv med unnatak av Arbeidsmiljøutvalet og det vart røysta 
over ei samla innstilling med unnatak av medlemmer og varamedlemmer til Arbeidsmiljøutvalet. 
Valutvalet si innstilling til fordeling av verv vart samrøystes vedteke. 
Anne Christin Eide (AP) la fram forslag om Thor Andersen (AP) som medlem i Arbeidsmiljøutvalet i 
staden for Trond Olav Magnussen (H). 
Det vart røysta over dei to alternativa og forslaget for Thor Andersen fekk 7 stemmer (AP og KRF), og 
forslag for Trond Olav Magnussen fekk 14 stemmer (SP,  SV, H og FRP). 
 
KOM - sak 77/2019 Vedtak/Tilråding: 
 

UTVAL, NEMNDER, STYRER OG RÅD M.M. 2019- 2023 

Administrasjonsutval 

Medlemmer Varamedlemmer 

Hege Eide Vik  (SP) – leiar 1. Trond Olav Magnussen (H) 

Kjartan Haugsnes (SV) – nestleiar 2. Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) 3. Line Kydland (SV) 
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Amalie Johnsen Lunde (H) 4. Edvin Hesjedal (H) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 5. Trygve Jacobsen (FRP) 

 6. Evy Kvamme (SV) 

 7. Line Eide Vik (SP) 

  

Thor Andersen (AP) 1. Ståle Hesjedal (AP) 

Heidi Rongved (AP) 2. Lisa Johnsen Lunde (AP) 

 3. Ole- Anders Brekkhus (AP)  

+ 3 representantar frå arbeidstakarane  

  

AO-senteret KF, styre 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Magne Hestad (AP) -leiar  Lisa Johnsen Lunde (AP) 

Evelyn Boge (SV) -nestleiar Evy Kvamme (SV) 

Frøydis Gullbrå (KRF) Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) Kim Andre Hop Gregersen (H) 

  

Arbeidsmiljøutvalet 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Rådmann Ass.rådmann 

Stabsleiar Vara for stabsleiar 

Varaordførar Ordførar 

Trond Olav Magnussen (H) Thor Andersen (AP) 

Arbeidstakarorganisasjonane peiker ut 4 
medlemmer og 4 varamedlemmer 

 

  

Barn sine interesser i planlegginga 

Representant Vararepresentant 

Trond Olav Magnussen (H) Line Eide Vik (SP) 

  

Bergen og omland friluftsråd (BOF) 

Utsending til årsmøtet: Varamedlem: 

Renathe Vik (SP) Ole- Anders Brekkhus (AP) 

  

BIR Bedriftsforsamling 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

BIR klagenemnd  

Medlem  

Arne Normann (KRF)  

  

BKK Generalforsamling 
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Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

DIHVA - Driftsassistansen i Hordaland – vann og avløp 

Representant Vararepresentant 

John Hoshovde (Administrasjon) Dag Seim (Administrasjon) 

  

Eldreråd 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Mona Grenasberg (SV) Karin Groth (FRP) 

Heidi Rongved (AP) Kjell Åge Kvamme (AP) 

Anna Bruvik (Vaksdal pensj.for)  

Ragnhild Vatle (Dale pensj.lag) Asfrid Brunborg Benevoli (SeniorNorgeHord.) 

Agnar Sellevoll (Fagforb. Vaksdal) Aashild Hestad (Fagforb. Vaksdal) 

  

Fondsstyre for landbruksfondet 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

Halvard Helle (SP) Arne Normann (KRF) 

Gaute Øvstedal (Bondelaget) Lars Bjarte Nesheim (Landbruksnæringa) 

Tore Henrik Øye (Landbrukskontoret) Helge Berset (samfunnsutvikling) 

  

Forum nye Bergensbanen 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

IKTNH  

Representant  

Ordførar  

  

Interkommunalt arkiv i Hordaland (IKAH) 

Representant Vararepresentant 

Signe Petra Morvik (Administrasjon) Åse Elin Myking (Administrasjon) 

  

Interkommunalt utval mot akutt forureining 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Varaordførar 

  

Klagenemnd 

Medlemmer   Personlege varamedlemmer 

Britt Brudvik (AP) leiar Heidi Rongved (AP) 

Arne Normann (KFR) Karin Groth (FRP) 

Karin Norheim (SP) Line Kydland (SV) 
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Konfliktråd – oppnemningsutval 

Medlem  

Rådmann  

  

Kyrkjeleg fellesråd 

Medlem Varamedlem 

Ordførar Erlend Hesjedal- Johanessen (H) 

  

Landssamanslutninga av vasskraftkommunar (LVK)  

Representantar Vararepresentant 

Ordførar 1. Magne Hestad (AP) 

Varaordførar 2. Boris Groth (FRP) 

  

Modalen Eksingedalen Billag 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Mysterfondet  

Medlemmer Varamedlemmer 

Knut Eirik Møster  1. Arne Normann (KRF) 

Magnar Nese  2. Stig Nordheim  

Evelyn E. Lode  3. Rune Nesheim  

Oddbjørn Vik  4. Oddbjørn Hesjedal  

Caroline Myster 5. Katinka Neteland 

  

Ombodsutval 

Medlemmer Varamedlemmer 

Renathe Vik (SP)- leiar 1. Arne Normann (KRF) 

Ståle Hesjedal (AP) - nestleiar 2. Lisa Johnsen Lunde (AP) 

Evy Kvamme (SV) 3. Line Eide Vik (SP) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H)  

Boris Groth (FRP)  

  

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

Medlemmer Personleg varamedlemmer 

Ole- Anders Brekkhus (AP)- leiar Britt Brudvik (AP) 

Evy Kvamme (SV) – nestleiar Frøydis Gullbrå (KRF) 

Ida Carlsen Eide Aabrekk  (Vaksdal lag for NFU) Trygve Jacobsen (FRP) 

Frode Brekke (Vaksdal lag for NFU) Renathe Vik (SP) 

  

Sakkunnig nemnd for eigedomsskatt 

Medlemmer Varamedlemmer 

Amalie Johnsen Lunde (H) - leiar 1. Karin Groth (FRP) 
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Jan Solberg(AP) – nestleiar 2. Edvin Hesjedal (H) 

Mona Grenasberg (SV) 3. Roald Arne Kvamme (SV) 

  

Sakkunnig ankenemnd for eigedomsskatt 

Medlemmer Varamedlemmer 

Eirik Haga (AP) Leiar 1. Britt Brudvik (AP) 

Evelyn Boge (SV) Nestleiar 2. Kim Andre Hop Gregersen (H) 

Tor Arne Helle (SP) 3. Sigmund Simmenes (SP) 

  

Samarbeidsutval for grunnskulane: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

  

Eksingedalen skule:  

Ivar Rødland Bergo (SP) Frøydis Gullbrå (KRF) 

Dale barne- og ungdomsskule:  

Boris Groth (FRP) Magne Hestad (AP) 

Stamnes skule:  

Arne Normann (KRF) Amalie Johnsen Lunde (H) 

Stanghelle skule:  

Trond Olav Magnussen (H) Roald Arne Kvamme (SV) 

Vaksdal skule:  

Line Kydland (SV) Kjartan Haugsnes (SV) 

  

Samarbeidsutval for barnehagane: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 

  

Dale/Stamnes barnehage:  

Renathe Vik (SP) Karin Groth (FRP) 

Stanghelle barnehage:  

Farah Massri (AP) Marius Kvamme Tollefsen(H) 

Vaksdal barnehage:  

Lisa Johnsen Lunde (AP) Maren Stalheim (SV) 

  

Stamvegutvalet 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Ungdomsrådet – vert valt etter særskilt ungdomsval (2 år) 

Medlemmer Varamedlemmer 

  

  

Vaksdal næringsselskap: 

Medlemmer Personlege varamedlemmer 
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Amalie Johnsen Lunde (H) Karin Groth (FRP) 

Ståle Hesjedal (AP) Ole- Anders Brekkhus (AP) 

Roald Arne Kvamme (SV) Tor Arne Helle (SP) 

  

Vaksdal Senter utvikling AS / Sameige Vaksdal senter (styremedlem) 

Medlem  

Ordførar  

  

Valstyret 

Medlemmer Varamedlemmer 

Hege Eide Vik  (SP) – leiar 1. Trond Olav Magnussen (H) 

Kjartan Haugsnes (SV) – nestleiar 2. Ivar Rødland Bergo (SP) 

Boris Groth (FRP) 3. Line Kydland (SV) 

Amalie Johnsen Lunde (H) 4. Edvin Hesjedal (H) 

Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 5. Trygve Jacobsen (FRP) 

 6. Evy Kvamme (SV) 

 7. Line Eide Vik (SP) 

  

Thor Andersen (AP) 1. Ståle Hesjedal (AP) 

Heidi Rongved (AP) 2. Lisa Lunde (AP) 

 3. Ole- Anders Brekkhus (AP)  

  

Vassregionutval og vassområdeutval 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

  

Villreinnemnda for fjellheimen (fylkesnemnd) 

Representant Vararepresentant 

Caroline Myster (SP) Sveinung Bergo (SP) 

  

Viltfondstyre (BKK sitt vilfond etter Eksingedalsreguleringa) 

Representant Vararepresentant 

Caroline Myster (SP) Sveinung Bergo (SP) 

  

Vest Brann og redningsregion 

Representant Vararepresentant 

Ordførar Varaordførar 

 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
78/2019: VAL TIL LEVEKÅRSUTVAL FOR PERIODEN 2019-2023 
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Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert lagt fram for kommunestyret utan framlegg til vedtak. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Kjartan Haugstad (SV) la fram felles listeforslag frå alle parti i kommunestyret: 
Medlemmer: 
Ivar Rødland Bergo (SP) 
Line Kydland (SV) 
Trond Olav Magnussen (H) 
Evy Kvamme (SV) 
Trygve Jacobsen (FRP) 
Ole-Anders Brekkhus (AP) 
Lisa Lunde (AP) 
 
 
Varamedlemmer SP, SV, H, FRP 
1. Amalie Johnsen Lunde (H) 
2. Line Eide Vik (SP) 
3. Mona Grenasberg (SV) 
4. Boris Groth (FRP) 
5. Kjartan Haugsnes (SV) 

 
Varamedlemmer AP og KRF 
1. Ståle Hesjedal (AP) 
2. Heidi Rongved (AP) 
3. Arne Normann (KRF) 
4. Thor Andersen (AP) 

 
Listeforslaget vart samrøystes vedteke. 
Det vart deretter valt leiar og nestleiar. 
Forslag om å velje Ivar Rødland Bergo som leiar i utvalet vart samrøystes vedteke. 
Forslag om å velje Line Kydland som nestleiar i utvalet vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 78/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Medlemmer og varamedlemmer i utval for levekår i perioden 2019-2023: 
 
Medlemmer: 
Ivar Rødland Bergo (SP) 
Line Kydland (SV) 
Trond Olav Magnussen (H) 
Evy Kvamme (SV) 
Trygve Jacobsen (FRP) 
Ole-Anders Brekkhus (AP) 
Lisa Lunde (AP) 



    Vaksdal kommune 
 

 
 
Varamedlemmer SP, SV, H, FRP 

1. Amalie Johnsen Lunde (H) 
2. Line Eide Vik (SP) 
3. Mona Grenasberg (SV) 
4. Boris Groth (FRP) 
5. Kjartan Haugsnes (SV) 

 
 
Varamedlemmer AP og KRF 

1. Ståle Hesjedal (AP) 
2. Heidi Rongved (AP) 
3. Arne Normann (KRF) 
4. Thor Andersen (AP) 

 
 
Leiar: Ivar Rødland Bergo (SP) 
Nestleiar: Line Kydland (SV) 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
79/2019: VAL TIL BYGDEUTVIKLINGSUTVAL FOR PERIODEN 2019 - 2023 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram for kommunestyret utan framlegg til vedtak. 
 
Kommunestyret  04.11.2019 
 
Behandling: 
Kjartan Haugstad (SV) la fram felles forslag frå alle parti i kommunestyret: 
 
 
Medlemmer: 
1. Edvin Hesjedal (H) 
2. Line Eide Vik (SP) 
3. Mona Grenasberg (SV) 
4. Ståle Hesjedal (AP) 
5. Arne Normann (KRF) 

 
Varamedlemmer SP, SV, H og FRP: 
1. Renathe Vik (SP) 
2. Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 
3. Evy Kvamme (SV) 
4. Ivar Rødland Bergo (SP) 

 
Varamedlemmer AP og KRF: 
1. Lisa Johnsen Lunde (AP) 
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2. Ole- Anders Brekkhus (AP) 
3. Heidi Rongved (AP) 

 
Listeforslaget vart samrøystes vedteke. 
 
 
Det vart deretter valt leiar og nestleiar: 
 
Forslag om å velje Edvin Hesjedal som leiar i utvalet vart samrøystes vedteke. 
 
Forslag om å velje Line Eide Vik som nestleiar i utvalet vart samrøystes vedteke. 
 
 
KOM - sak 79/2019 Vedtak/Tilråding: 
 
Medlemmer og varamedlemmer i utval for bygdeutvikling i perioden 2019-2023: 
 
Medlemmer: 
Edvin Hesjedal (H) 
Line Eide Vik (SP) 
Mona Grenasberg (SV) 
Ståle Hesjedal (AP) 
Arne Normann (KRF) 
 
 
Varamedlemmer SP, SV, H og FRP: 

1. Renathe Vik (SP) 
2. Erlend Hesjedal-Johannesen (H) 
3. Evy Kvamme (SV) 
4. Ivar Rødland Bergo (SP) 

 
 
Varamedlemmer AP og KRF: 

1. Lisa Johnsen Lunde (AP) 
2. Ole- Anders Brekkhus (AP) 
3. Heidi Rongved (AP) 

 
 
Leiar: Edvin Hesjedal (H) 
Nestleiar: Line Eide Vik (SP) 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Skriftlege svar på to spørsmål: 
 
Bruk av dobbeltrom ved Daletunet. 
Heidi Rongved (AP) har bedt om å få ei oppklaring på om interpellasjon som vart svart ut i 
kommunestyremøtet i september vart svart ut feil. 
 
Rådmannen sitt svar: 
Notat til rådmann vedrørande interpellasjon frå Heidi Rongved september 2019.       
Kommunestyremedlem Heidi Rongved leverte i september 2019 interpellasjon med spørsmål om 
bruk av doble rom på sjukeheim. 
 
Helse og omsorg laga eit svar som vart sendt til dåværande ordførar Eirik Haga. Det viser seg i 
ettertid at tal veker det er nytta doble rom i 2019, ikkje stemmer med det som stod i notatet. Me i 
helse og omsorg seier oss lei for dette, og me beklagar på det sterkaste at det vart oppgitt feil tal. 
Feilen ligg hjå oss, og dåværande ordførar kan ikkje på nokon som helst måte lastast for dette.  
 
I helse og omsorg gjer me alltid vårt beste for å svara så godt me kan på spørsmål og gi rett 
informasjon. Ofte kan me nytta data som er registrerte i fagsystem og pasientjournalar og henta ut 
statistikkar og informasjon derifrå. Det vert pålitelege data, men det er avgrensa kva me kan finna 
informasjon om på denne måten. Stort sett gjeld det data som etter lovverket skal dokumenterast i 
pasientjournal og dei data me rapporterar på sentralt til KOSTRA (kommune- stat- rapportering) og 
IPLOS (individbasert pleie og omsorgsstatistikk).  
 
Bruk av doble rom inngår ikkje i denne rapporteringa og høyrer heller ikkje inn under tenester som 
skal dokumenterast i pasientjournal. For å finna tal veker med doble rom, brukte me derfor referat 
frå vedtaksmøte og skjema der tal pasientar på avdelinga vert oppført. Me trudde desse to til saman 
skulle gi god nok oversikt over bruk av doble rom, men det viste seg å vera feil. 
 
Då me fekk attendemedling om at det var feil tal veker, har me på nytt dukka inn i dette for å prøva å 
finna meir rett tal. Det har vore ein omfattande jobb der ein også har gått inn i dei aktuelle 
pasientjournalane og alle dokument som kan inneholda opplysning om bruk av doble rom. Me må 
konkludera med at det ikkje råd å finna heilt eksakt tal som me kan garantera er 100 % rett. Dette 
fordi me ikkje har fullgod registrering av det då det ikkje inngår i det som skal rapporterast på. 
 
Det næraste me kan komma av veker me ikkje hadde med i førre rapportering, er dette: 

· Me oppga at det var bruk av doble rom ca. ei veke i mars og ca. ei veke i april. Det rette 
skal vera at størstedelen av desse månadane vart det brukt dobbeltrom.  

· I tillegg vart det brukt dobbeltrom nokre døgn i starten av mai og ein periode i juni. 
Etter det me kan finna ut, dreiar det seg om ca. to veker i juni, men det kan vera nokre 
døgn over to veker, kanskje opp mot tre veker.  

 
Me beklagar at me gjorde denne feilen, og me vil gjera vårt beste for at dette ikkje skal skje fleire 
gonger. Når det gjeld bruk av doble rom, har me innført rutinar for manuell registrering slik at me 
framover skal få sikre data på dette. 
 
I helse og omsorg jobbar me mykje med å få ein kultur der det er forståing for at feil vil oppstå. Det 
er heilt avgjerande at me lukkast med det, for frykt for å feila kan gjera oss handlingslamma, og frykt 
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for å melda om feil og avvik, kan raskt gå ut over liv og helse til pasientane våre. Me legg vekt på å 
ivareta tilsette når feil og avvik oppstår, og på å innarbeida gode rutinar for melding av skader og 
avvik. Dette for å læra av feila, for å lukka avvik og få rutinar på plass for å unngå liknande avvik  
 
Rådmannen sin internkontroll i høve bruk av datasystem i kommunen 
Kjartan Haugsnes (SV) ønskjer informasjon om sikkerheitstiltak knytt til bruk av datasystema i 
kommunen og om kommunestyret kan få informasjon som etterspurt i sak 29/2017. 
 
Svar frå rådmannen: 
Internkontroll foregår på fleire nivå, både i eininga, tenesteområdet og overordna hjå rådmann. 
Avviksystema skal nyttast ved behov, ved tekniske eller avtalemessige avvik meldes det også til 
IKTNH. I samband med tilpassing til ny lov (GDPR)  vart det gjort eit større arbeid i kommunen. 
Som døme ligg skular og barnehagar sin internkontroll med. 
 
Datahandsamingsavtale med Vigilo, herunder system for ma. reglar for innsyn og når 
personopplysningar vert sletta.  

Vi har forståing for at fleire kan føle seg usikre i desse mediatider om Vigilo. Løysinga vi nyttar i 
barnehagane i Vaksdal i dag er Vigilo PHP, ei kommunikasjonsløysing, og det er underskrive 
databehandlaravtale til denne. Denne løysinga er ikkje ramma av utfordringane som har oppstått i 
blant anna Bergen. Frå 2020 vil òg barnehagane i Vaksdal gå over til den nye Vigilo-løysinga, OAS 
saman med dei andre kommunane i IKTNH. Ved innkjøp av nytt barnehagesystem, falt valet på den 
nye plattforma og løysinga til Vigilo, OAS. Vaksdal kommune har underskrive databehandlaravtale 
med Vigilo knytt til den nye løysinga, og IKTNH føl opp sikring ved implementering. Vigilo OAS vil 
erstatta VISMA-systemet vi har pr. i dag knytt til blant anna søknad og opptak til barnehage.  

Internkontrollen til skule og barnehage seier korleis lovverket styrer reglar for innsyn og 
personvernopplysningar. Innsynskrav vert vurdert etter gjeldande lovverk. I GDPR protokollane er 
det skildra korleis vi handsamar sletting av data. Databehandlaravtalen med Vigilo omhandlar òg 
sletting av data. 

Innan tenestene må vi òg forholde oss til arkivlova som seier noko om kva data vi må oppbevara. 

Kommunestyret ønskjer at IT - ansvarleg kan informere dei folkevalde om dataverktøy og forholda 
til personopplysningslova.  
 
Vaksdal kommune har personvernombod saman med fleire kommunar, dette er opplyst om på sidene 
våre. Leiar for IKTNH orienterte kommunestyret på temamøte i mars 2018. Om det er ønskeleg kan vi 
få til tilsvarande neste år. 
 
Munnleg spørsmålsrunde: 
Boris Groth (FRP) stiller spørsmål om veg, bussfelt, gangfelt og parkeringsplass ved sidan av 
heradshuset er løyst på best mogleg måte.   
Rådmannen svara ut spørsmålet i møtet. 
 
Anneli Vatle Lilletveit (H) stilte spørsmål knytt til  Stamnes motorverkstad og frist for å fjerne gamle 
båtar. Rådmannen svara ut spørsmålet i møtet 
 
Mona Grenasberg (SV) ønskjer orientering om planstatus for Agnavika, samt informasjon om kva 
retningslinjer utbyggjarane har fått av kommunen og korleis desse blir fulgt opp. 
Rådmannen vil informere om status i neste kommunestyremøte, 16. desember. 
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Orientering frå ordførar 
I dag fekk kommunestyret presentert ein rapport etter forvaltningsrevisjon av tilhøva for tilsette som 
utførar arbeid på nye Dale barne- og ungdomsskule. Rådmannen kjem til å lage ei sak om rapporten 
som vil gå direkte til kommunestyret i møte 16. desember 
 
Orientering frå rådmannen 
Formannskap/plan- og økonomiutval gjennomfører budsjettseminar 11. og 12. november på 
Elvahuset. Tillitsvalde i tillegg til KRF er også invitert til drøftingar.  
 
 


